
SE-PO.0052-6/10
P R O T O K Ó Ł      Nr  LXVIi/10

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi
w d  niu   29 kwietnia 2010 roku  

O B E C N I:

Stan radnych           -   21
Obecnych                 -  21

Skład Rady Miejskiej:

1. Czesław Badura - obecny
2. Zofia Bazańska - obecna
3. Krystian Dąbrowski - obecny
4. Krzysztof Francikowski - obecny
5. Ireneusz Gawroński - obecny
6. Janusz Gątkiewicz - obecny
7. Mirosław Kędzierski - obecny
8. Marian Kita - obecny
9. Wiesław Konderak - obecny
10. Teresa Kosmala - obecna
11. Andrzej Mentel - obecny
12. Jolanta Moćko - obecna
13. Marcin Musiał - obecny
14. Władysław Oczkowicz - obecny
15. Dominik Penar - obecny
16. Marek Rajca - obecny
17. Grażyna Strączek - obecna
18. Andrzej Świątek - obecny
19. Sławomir Święch - obecny
20. Hanna Szotowska - obecna
21. Danuta Walczak - obecna

Dot. pkt. 1 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Otwieram LXVII sesję Rady Miejskiej, zwołaną na podstawie Ustawy o samorządzie gminnym. Witam 
wszystkich gości Burmistrza Miasta, Sekretarz Miasta, Skarbnika Miasta

W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :
Burmistrz Marek Mrozowski,  Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska,Sekretarz Miasta – Dorota Bąk, 
Skarbnik Miasta – Urszula Polak – Wałek
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Dot. pkt. 2 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Stwierdzam, że na sali obrad jest wystarczająca liczba radnych do kontynuowania obrad

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Czy są propozycje zmian do porządku obrad

Radny Andrzej Świątek : W porządku dzisiejszej sesji nie ma pkt. dot. odwołania Przewodniczącego
Rady Miejskiej, złożyłem wniosek we właściwym trybie i uważam, że ten pkt. powinien znaleźć
się w porządku obrad

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Uzgodniliśmy, że złoży Pan swój formalny wniosek w kancelarii z wymaganą liczbą podpisów

PORZĄDEK OBRAD  LXVII SESJI
RADY MIEJSKIEJ  W CZELADZI
29 kwiecień    2010 r  godz. 1000

Sesja  Absolutoryjna 
1. Otwarcie obrad sesji.
2. Stwierdzenie prawomocności sesji. 
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej  sesji:

a). LXIV sesja posiedzenie z 18 marca 2010

b). LXV  sesja posiedzenie z 25 marca 2010

c)  LXVI sesja posiedzenie z 15 kwietnia 2010

5. Informacja Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy sesjami.
6. Interpelacje i wnioski radnych.

Te m a t y   z  r a m ow e g o   p l a n u  p r a c y  Ra d y  M i e j s k i e j  :
7. Prezentacja Programu Ograniczenia Niskiej Emisji dla budynków mieszkalnych   

zabudowy rozproszonej dla miasta Czeladź.

8. Analiza współpracy z miastami partnerskimi.     
9. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2009r.   

Udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta.
9.1. rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu za 2009r,
       9  .  1.1.     wystąpienia przewodniczących komisji- przedstawienie opinii i wniosku komisji.  

     9.1.2.     wystąpienia radnych- ewentualne indywidualne wypowiedzi. 

9.2. odczytanie opinii składu orzekającego RIO o tym sprawozdaniu,
9.3. odczytanie opinii komisji rewizyjnej –   jako organu kontrolnego  - o wykonaniu budżetu   
(protokół z posiedzenia  komisji z dnia 01.04.2010r)     

9.4. odczytanie wniosku komisji rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 
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Burmistrzowi     (  wniosek do Rady i RIO z 1.04.2010r  ),  

9.5. odczytanie opinii składu orzekającego RIO do wniosku komisji rewizyjnej w 
sprawie udzielenia  absolutorium  Burmistrzowi Miasta. 
9.6. podjęcie uchwały w sprawie: udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta   z tytułu   
wykonania bu  dżetu Miasta Czeladź za rok 2009.  
       9.6.1.  głosowanie nad udzieleniem absolutorium,  

     9.6.2.  głosowanie nad nieudzielaniem absolutorium. 

10. Dyskusja i  głosowanie nad projektami  uchwał w sprawie      :  

D o t y c z ą c e  z m i a n  w  b u d ż e c i e  m i a s t a  n a 
2 0 1 0 r . :  
 1  Zmian w budżecie miasta na 2010 rok

D o t y c z ą c e  n a d a n i a  n a z w  u l i c :
 2 Nadania nazwy ulicy Kasztanowa w mieście Czeladź
3Nadania nazwy ulicy Wiśniowa w mieście Czeladź

D o t y c z ą c e  i n n y c h  s p r a w  z a s t r z e ż o n y c h 
u s t a w a m i  d o  k o m p e t e n c j i  r a d y :  
 4 Nadania imienia Przedszkolu Publicznemu Nr 9 w Czeladzi 
5Ustalenia opłat za niektóre świadczenia publicznych przedszkoli 
samorządowych

6Zatwierdzenia sprawozdania finansowego MBP w Czeladzi za 2009 
rok
7Utworzenia obwodu głosowania w Powiatowym Zespole zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Będzinie przy ul. Szpitalnej 40 w Czeladzi do przeprowadzenia 
wyborów Prezydenta Rzeczpospolitej Polskiej zarządzonych na 20 czerwca 
2010r.

8Dostosowania opisu granic obwodów głosowania w mieście 
Czeladź do stanu faktycznego.

D o t y c z ą c e  n a b y w a n i a  i  z b y w a n i a 
n i e r u c h o m o ś c i  :  
 9 Sprzedaży działki nr 126/1 k.m. 55 o pow. 62 m2  oraz działki 126/2 
k.m. 55 o pow. 82 m2 położonych w Czeladzi przy ul. Robotniczej 
10Sprzedaży działki nr 16/2 k.m. 48 o pow. 1326m2 położonej w 
pobliżu ul. 3 Szyb w Czeladzi 
11Sprzedaży działki nr 81/1 k.m. 23 o pow. 135m2 położonej przy ul. 
Będzińskiej w Czeladzi
12Skorzystania z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego 
oraz udziałów w prawie użytkowania wieczystego nieruchomości 
położonych w pobliżu ul. Wybickiego w Czeladzi. 

D o t y c z ą c e  w y d z i e r ż a w i a n i a 
n i e r u c h o m o ś c i :
13Przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 183/4 k.m. 12 o 
pow. 33 m2 położonej przy ul. Będzińskiej w Czeladzi
14Przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 30/3 k.m. 41 o 
pow. 18 m2 położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi
15Przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 30/3 k.m. 41 o 
pow. 340 m2 położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi

16Przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 30/3 k.m. 41 o 
pow. 185 m2 położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi  
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17Przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 30/3 k.m. 41 o 
pow. 144 m2 położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi  

18Przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 68 k.m. 6 o pow. 
25 m2 położonej przy ul. Szpitalnej w Czeladzi

19Przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 227/3 k.m. 13 o 
pow. 15,15 m2 położonej przy ul. Szpitalnej-Bocznej w Czeladzi

20Przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 227/3 k.m. 13 o 
pow. 15,15 m2 położonej przy ul. Szpitalnej-Bocznej w Czeladzi

21Przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 2/121 k.m. 11 o 
pow. 15 m2 położonej przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi

22Przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 54/1 k.m. 13 o 
pow. 118 m2 oraz przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 55/9 k.m. 
13 o pow. 118 m2 położonych przy ul. Ogrodowej w Czeladzi

23Przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 54/1 k.m. 13 o 
pow. 54 m2 położonej przy ul. Ogrodowej w Czeladzi

24Przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 191/5 k.m. 22 o pow. 54 
m2 położonej przy ul. Kosmonautów w Czeladzi

25Przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 47/5 k.m. 43 o pow. 748 
m2 położonej przy ul. Borowej w Czeladzi

26Przedłużenia umowy dzierżawy  części działki nr 93/2 k.m. 21 o 
pow. 12 m2 położonej przy ul. Kościelnej-Rynek w Czeladzi
D o t y c z ą c e  z a o p i n i o w a n i a  u c h w a ł  R a d 
M i e j s k i c h  i n n y c h  m i a s t a  
27Zaopiniowania uchwały Rady Miejskiej w Sosnowcu w sprawie : 
przekształcenia Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej Zakładu Lecznictwa Ambulatoryjnego w Sosnowcu przy ul. 
Wawel 15.

28Zaopiniowania projektu Uchwały  Rady Miasta  Katowice w 
sprawie: likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu  Opieki 
Zdrowotnej  Szpitala im. Prof. Emila Michałowskiego w Katowicach . 

11. Odpowiedzi  na interpelacje i wnioski radnych. 
12. Zapytania i  interwencje radnych.
13. Odpowiedzi  na zapytania i interwencje radnych. 
14. Przedstawienie i rozpatrzenie spraw kierowanych do Rady Miejskiej.
15. Sprawy bieżące.
16. Zamknięcie obrad sesji.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Stwierdzam, że dzisiejszy porządek obrad sesji został przez Rade przyjęty

Dot. pkt. 4 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Czy są uwagi do protokołu z dnia 18.03.2010
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GŁOSOWANIE za przyjęciem protokołu z dnia 18.03.2010

     10     głosów za
       2  głosy  przeciw
       0  głosy wstrzymujące się

protokół został przyjęty

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Czy są uwagi do protokołu z dnia 25.03.2010

GŁOSOWANIE za przyjęciem protokołu z dnia 25.03.2010

     10     głosów za
       2  głosy  przeciw
       1  głos wstrzymujący się

protokół został przyjęty

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Czy są uwagi do protokołu z dnia 15.04.2010

Radny Andrzej Świątek : Uchwała została przyjęta zgodnie z projektem natomiast krzyż w projekcie 
uległ zmianie

GŁOSOWANIE za przyjęciem protokołu z dnia 15.04.2010

     10     głosów za
       0  głosów  przeciw
       3  głosy wstrzymujące się

protokół został przyjęty

Dot. pkt. 5 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Czy są uwagi do informacji międzysesyjnej

1. Radny Teresa Kosmala
2. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej
3. Radny Andrzej Świątek
4. Radna Grażyna Strączek
5. Radny Ireneusz Gawroński

Dot. pkt. 6 – porządku obrad Sesji

Radny Marian Kita : Zjazd z ul. Grodzieckiej na ul. Kombatantów gdy autobus skręca z jednej ulicy na
drugą wjeżdża na dwa pasy i blokuje dojazd auta do góry

Radny Marcin Musiał : Moja interpelacja dot. budynku położonego przy ul. Norwida 11, rodzice 
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i Czeladzkie Stowarzyszenie Pomocy Osobom z Upośledzeniem Psychoruchowym, prosi o wykonanie
inwestycji, w zakresie dostosowania wjazdu do budynku dla osób niepełnosprawnych ruchowo

Radny Andrzej Świątek : Czy będą wprowadzone czasowe przystanki na ul. Kombatantów, które 
mieszkańcom pozwolą na swobodny dojazd do targowiska, zły stan drogi, która łączy 
ul. Legionów z tylną częścią Osiedla Piłsudskiego, a także łączy ją z Parafią Św. Wojciecha, która
w tym roku będzie obchodzić 25 – lecie, sprawa lokali socjalnych, na 8 par drzwi 4 pary są wyłamane
te drzwi są źle skonstruowane, osadzone, ponieważ drzwi te otwierają się na zewnątrz, uważam
że ZBK powinien tą sprawę załatwić, sprawa pomnika czarownicy

Radny Ireneusz Gawroński : Brynica rejon Józefowa odprowadzenie wody z ul. Saturnowskiej
z dawnej Kopalni Czeladź, kiedyś ta woda szła na osadniki zabudowane na Józefowie, kilka lat temu
te osadniki zostały zlikwidowane i pozostały doły po tych dołach, które są obecnie są zamaskowane 
i stwarzają niebezpieczeństwo, odcinek między mostem na Brynicy, a mostem w Milowicach, panuje
zupełny bezruch wody ta woda fermentuje i stwarza problem, wjazd z ul. Niecałej na ul. Zacisze
zakręt ma tam około 90 stopni, skrzyżowanie jest zabudowane i jest to niebezpieczne, zachodnia
strona Brynicy za wałem od kilku lat są tam prowadzone prace rekultywacyjne, składowane tam jest 
wszystko, oprócz materiałów, służących do rekultywacji, proszę Straż Miejską o zainteresowanie 
się tym terenem, może przydało by się zastanowić nad zmniejszeniem opłat od nieruchomości 
mieszkańcom Osiedla Józefów, ze względu na, przykry zapach z kompostowni i z rzeki Brynicy

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej   : Mieszkańcy budynków
przy ul. Auby, którzy niejako przyzwyczaili się do hałasu tramwajów które jeżdżą w późnych godzinach 
nocnych i rannych, zauważają, że hałas, który powstaje przez przejazd autobusów ul. Kombatantów
pogarsza im dodatkowo warunki mieszkalne, zwracają uwagę na to, że ul. Kombatantów jest ulicą 
wąską i ruch wszystkich linii autobusowych jest niejako zamierzeniem nie przemyślanym, proszą 
o rozważenie możliwości aby część autobusów wykonywała trasę inną ulicą 

Radny Andrzej Mentel : Mieszkańcy z ul. 17 Lipca pytali czy w sobotę kiedy było zakończenie 
Zagłębiowskiej Masy Krytycznej, nie można było troszkę dobrać innej muzyki stonować ja
ze względu na pogrzeb Generała Potasińskiego, który miał odbyć się dnia następnego, mieszkańcy 
źle to odebrali, chciałem jeszcze zgłosić dwie interpelacje, pierwsza dot. przejrzystości planu 
zagospodarowania przestrzennego druga natomiast zabytków Czeladzi

Radny Władysław Oczkowicz : Sprawa oczyszczania jezdni i oznakowania poziomego czyli 
malowania stwierdzam, że na naszych drogach jest źle, na pozostałych drogach jest tragicznie
takiego opóźnienia, jeżeli chodzi ten zakres prac dawno nie mieliśmy

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej   
W ramach nie interpelacji ale wniosków chciałbym wrócić do sprawy wcześniejszej dot. poruszenia
kwestii indywidualnej mieszkańca. W Echu Czeladzi zostanie zamieszczona informacja dot. powodu
zmian w porządku obrad sesji, zmiany wynikają z art. 23 Ustawy o Samorządzie Gminnym 

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli
 

1. Radny Andrzej Świątek
2. Sławomir Święch                             -              Przewodniczący Rady Miejskiej   
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Dot. pkt. 7 – porządku obrad Sesji

Prezentacja Programu Ograniczenia Niskiej Emisji dla budynków mieszkalnych zabudowy 

rozproszonej dla miasta Czeladź.

Temat omawia Projektant Planu Lesław Zapart 

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli
 

1. Radna Teresa Kosmala
2. Z- ca Kierownika wydziału Rozwoju Miasta Małgorzata Skiba 
3. Skarbnik Miasta Urszula Polak – Wałek
4. Radny Władysław Oczkowicz
5. Sławomir Święch                             -              Przewodniczący Rady Miejskiej   
6. Radny Andrzej Świątek

Dot. pkt. 8 – porządku obrad Sesji

Analiza współpracy z miastami partnerskimi

Temat omawia Kierownik wydziału Promocji Miasta Wojciech Maćkowski

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Mentel
2. Radna Teresa Kosmala
3. Sławomir Święch                             -              Przewodniczący Rady Miejskiej   
4. Radna Grażyna Strączek

Dot. pkt. 9 – porządku obrad Sesji

Przewodnicząca Komisji  Finansowo Budżetowej  Grażyna Strączek :  Informuje,  że komisja została 
zapoznana z uchwałą składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach nr 4100/V/
31/2010 z dnia 8 kwietnia 2010 roku,  w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji  Rewizyjnej  Rady 
Miejskiej  w Czeladzi  oraz z opinią i  wnioskami Komisji  Rewizyjnej  a także z opinią RIO. Komisja 
stwierdza, że budżet Miasta został zrealizowany poprawnie, Komisja proponuje przygotować tereny 
pod budownictwo jednorodzinne mieszkalne indywidualne. Głosowanie nad przyjęciem sprawozdania 
z wykonania budżetu Miasta za 2009 rok oraz głosowanie wniosku nad udzieleniem absolutorium 
przedstawia się następująco za przyjęciem było 4 członków Komisji  przeciw był 1 członek głosów 
wstrzymujących nie było.
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Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej Władysław Oczkowicz : Przedstawia wynik 
głosowania komisji za przyjęciem sprawozdania z wykonania budżetu i udzieleniem absolutorium:   
3 głosy za 1 głos przeciwny, głosów wstrzymujących nie było.
 
Z – ca Przewodniczącego Komisji Edukacji Kultury i Spotu Andrzej Mentel : Przedstawia wynik 
głosowania Komisji za udzieleniem absolutorium:  5 głosów za ,0 głosów przeciwnych, 2 głosy 
wstrzymujące.
 
Przewodniczący  Komisji  Polityki  Społecznej  Zdrowia  i  Bezpieczeństwa  Marek  Rajca :  Komisja 
pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu za 2009 rok, 4 głosami za przy 1 głosie 
przeciwnym i 3 wstrzymujących.
 
Przewodniczący Komisji Regulaminowo Inwentaryzacyjnej i Etyki Radnych Krzysztof Francikowski :
Komisja przyjęła sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta i jest za udzieleniem absolutorium   
 
Punkt 9.1.2.    wystąpienia radnych.
 
Radny Mirosław Kędzierski :  Wszystko to  co  dzieje  się  w tej  Radzie  jest  niedopuszczalne,  wiele 
działań  jest  na  szkodę  interesu  publicznego.  Sprawa  Pani  Kozieł  z  ul.  Małobądzkiej,  Pani  ta 
dzierżawiła  działkę  o  powierzchni  470  m,  kiedy  pojawiła  się  informacja  o  jej  sprzedaży,  złożyła 
wniosek  o  jej  wykupienie  niestety  działkę  tą  wycofano  ze  sprzedaży,  taka  sytuacja  pojawiła  się 
wielokrotnie, kiedy Pani Kozieł składała wnioski o wykupienie, natychmiast wycofywano tą działkę ze 
sprzedaży. Sprawa wydzierżawienia lokalu  dla spółki ZIK od prywatnego właściciela za kwotę 9. 500 
zł miesięcznie, zamiast wykorzystania posiadanego lokalu gminnego, za rozrzutność tą odpowiada 
Burmistrz,  który  reprezentuje  Gminę.  Mieszkańcy  są  niezadowoleni  z  wysokich  czynszów 
mieszkaniowych komunalnych przy jednocześnie ich złym stanie technicznym, z wysokich opłat za 
wodę i odprowadzanie ścieków, wysokich podatków od nieruchomości, za zły stan dróg i chodników. 
Jestem przeciwny udzieleniu Burmistrzowi absolutorium.

Radny Andrzej Świątek : Zmniejszyła się ilość mieszkańców, wzrost zgonów i wymeldowań, wzrost 
bezrobocia, zadłużenie Miasta wzrosło o 3%. Planowanie budżetu Miasta budzi szereg wątpliwości 
w ciągu roku budżetowego 2009 dokonano ponad 50 zmian budżetu przyjętego w grudniu. Po stronie 
wydatków jest  to kwota prawie 7 000 000 po stronie  dochodów jest  to kwota prawie 6 000 000. 
Nadwyżka  budżetowa  w 2008  roku  w  wysokości  ponad  20  000  000  co  stanowi  35% dochodów 
własnych powstała w wyniku nie zrealizowania wszystkich zadań, które zostały przesunięte na kolejne 
lata, mimo tak wysokiej nadwyżki Miasto Czeladź zaciągnęło kredyt w wysokości ponad 8 000 000, 
plan  wydatków nie  został  zrealizowany na  poziomie  10  000  000.  Budowa  ul.  Letniej  nie  została 
zrealizowana,  spadek  produkcji  w  Mieście,   likwidacja  zakładów  w  Mieście,  wzrost  czynszów  w 
zasobach komunalnych,  sztuczne zawyżanie  dochodów Gminy bardzo duże wydatki  na promocję 
miasta wydatki sięgnęły 1,25% dochodów własnych. Wydatki na inwestycje wartość tych inwestycji to 
kwota ponad 16 000 000, inwestycje były realizowane w bardzo dowolny sposób bez wcześniejszych 
konsultacji z lokalną społecznością spowodowało to protesty mieszkańców i kilka z nich trzeba było 
przerwać,  nie  wiemy  ile  będzie  kosztowała  zabawa  Pana  Burmistrza   z  pomnikiem  czarownicy. 
Drastyczne podwyżki taryf za wodę ścieki i opłaty abonamentowe, sprawa kina Uciecha, która była 
traktowana przez Pana Burmistrza jako spór z jego współwłaścicielem a nie problem.
W  informacji  międzysesyjnej  od  dłuższego  czasu  brak  informacji  o  przedmiocie  postępowań 
przetargowych a także, o ich rozstrzygnięciu.
 
Radna Teresa Kosmala : Komisja Rewizyjna przedstawiła kilka uwag wyliczeń do wykonania budżetu 
za  rok  2009,  ale  ograniczyła  się  do  kwestii  ogólnych,  a  jednocześnie  stwierdziła,  że  wykonanie 
budżetu  było  mniejsze  i  podała  dwa powody.  Pierwszy  powód to  zmniejszenia  udziału  podatków 
stanowiących dochody budżetu i nie wykonanie planowanych wpływów ze sprzedaży majątku Gminy. 
Komisja  Rewizyjna  stwierdziła,  że  takie  wykonanie  przełożyło  się  na  ograniczenie  w  realizacji 
wydatków własnych.  Mimo że  Komisja Rewizyjna stwierdziła,  że  nastąpiło ograniczenie realizacji 
wydatków własnych, akceptuje wykonanie budżetu. Nie rozumiem, też jak w kontekście wykonania 
budżetu  Komisja  Rewizyjna  wnioskuje  aby  TBS  zajął  się  bardziej  dynamicznie  kontynuowaniem 
działań zmierzających do przejęcia zasobów  mieszkaniowych po kopalnianych, dlatego, że jest to 
bardzo ważne zadanie,  ale nie w kontekście budżetu.  Nie mówmy o tych sprawach w kontekście 
wykonania budżetu, będę głosować przeciw. 
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Przewodniczący                                            Rady Miejskiej Sławomir Święch   : 
Wniosek o zamianie punktów : przed  9.2  omówić punkt 9.3 i 9.4.
 
 GŁOSOWANIE 

     16     głosów za
       1  głos  przeciw
       2  głosy wstrzymujące się

 
Punkt 9.3. odczytanie opinii komisji rewizyjnej – jako organu kontrolnego- 
o wykonaniu budżetu  (protokół z posiedzenia  komisji z dnia 01.04.2010r).
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Ireneusz Gawroński : Odczytanie protokół z posiedzenia Komisji 
Rewizyjnej z dnia 01.04.2010r – temat zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2009
 
Punkt 9.4. odczytanie wniosku komisji rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi   (wniosek do Rady i RIO z 1.04.2010r).

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Ireneusz Gawroński:  Odczytanie wniosku komisji w sprawie 
udzielenia absolutorium Burmistrzowi. 
 
Punkt 9.2. odczytanie opinii składu orzekającego RIO o sprawozdaniu z wykonania budżetu. 
 
Skarbnik Miasta Urszula Polak – Wałek : Odczytuje opinię RIO z dnia 14.04.2010 r.
 
Punkt 9.5. odczytanie opinii składu orzekającego RIO do wniosku komisji rewizyjnej w sprawie 
udzielenia  absolutorium  Burmistrzowi Miasta. 

Skarbnik Miasta Urszula Polak – Wałek : Odczytuje opinię RIO do wniosku Komisji Rewizyjnej w 
sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta. 
 
Radny Andrzej Świątek : Informuje iż w dniu 08.04.2010 złożył protest do RIO  przeciwko wnioskowi 
oraz treści protokołu Komisji Rewizyjnej z dnia 01.04.2010 r. Informuje iż   przesłał ten protest również 
przewodniczącemu  rady  pocztą elektroniczną. Wyraził swoją  opinię, iż  protest ten powinien zostać 
odczytany. 
 
Przewodniczący                                            Rady Miejskiej Sławomir Święch  
Pyta radnego czy uzyskał odpowiedź  z RIO na przesłany protest. 
 
Radny Andrzej Świątek :
Odpowiada, iż jeszcze nie  dostał odpowiedzi. 
 
Punkt 9.6. podjęcie uchwały w sprawie: udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta z tytułu 
wykonania budżetu Miasta Czeladź za rok 2009.

Punkt 9.6.1.  głosowanie nad udzieleniem absolutorium,

Przewodniczący                                            Rady Miejskiej Sławomir Święch  
 
Rozpoczyna głosowanie za uchwałą w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta

  GŁOSOWANIE 

     16     głosów za
       3  głosy  przeciw
       1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący                                                          Rady Miejskiej    informuje, iż została podjęta uchwała 
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o  udzieleniu absolutorium Burmistrzowi, w związku z czym pomija się punkt  9.6.2.  głosowanie nad 
nieudzielaniem absolutorium.
 
Burmistrz Marek Mrozowski : 
Serdecznie dziękuję za udzielenie absolutorium,  oceniając iż  jest to najlepszy dowód na dobrą 
współpracę między Radą a Burmistrzem, oraz wyraża nadzieję iż będzie tak nadal. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Święch
 
Ogłoszenie przerwy.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Święch
Po przerwie-  poinformowanie  radnego A. Świątka, iż  po sprawdzeniu poczty elektronicznej 
stwierdza, iż nie otrzymał żadnej korespondencji od radnego.

Dot. pkt. 10 – porządku obrad Sesji

Ppkt. 1

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta na 2010 rok

Temat omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak Wałek

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Z- ca Kierownika wydziału Rozwoju Miasta Małgorzata Skiba 
3. Sławomir Święch                             -              Przewodniczący Rady Miejskiej   
4. Radna Grażyna Strączek
5. Radny Andrzej Świątek

Głosowanie

1. Czesław Badura - za
2. Zofia Bazańska - za
3. Krystian Dąbrowski - za
4. Krzysztof Francikowski - za
5. Ireneusz Gawroński - nieobecny
6. Janusz Gątkiewicz - nieobecny
7. Mirosław Kędzierski - za
8. Marian Kita - za
9. Wiesław Konderak - za
10. Teresa Kosmala - za
11. Andrzej Mentel - nieobecny
12. Jolanta Moćko - za
13. Marcin Musiał - za
14. Władysław Oczkowicz - za
15. Dominik Penar - nieobecny
16. Marek Rajca - za
17. Grażyna Strączek - za
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18. Andrzej Świątek - za
19. Sławomir Święch - za
20. Hanna Szotowska - za
21. Danuta Walczak - nieobecna

uchwała została podjęta
ppkt. 2

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Kasztanowa w mieście Czeladź

Temat omawia Kierownik wydziału Nieruchomości Agnieszka Nowak

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Burmistrz Marek Mrozowski

  GŁOSOWANIE 

     17     głosów za
       0  głosów  przeciw
       0  głosów wstrzymujących się

uchwała została podjęta

ppkt. 3

Projekt uchwały Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Wiśniowa w mieście Czeladź

Temat omawia Kierownik wydziału Nieruchomości Agnieszka Nowak

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Burmistrz Marek Mrozowski

 GŁOSOWANIE 

     14     głosów za
       3  głosy  przeciw
       0  głosów wstrzymujących się

uchwała została podjęta

ppkt. 4

Projekt uchwały w sprawie nadania imienia Przedszkolu Publicznemu Nr 9 w Czeladzi 

Temat omawia Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska

Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury i Sportu Dominik Penar : Komisja Edukacji Kultury i Sportu 
przychyliła się do tej uchwały 
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  GŁOSOWANIE 

     17     głosów za
       0  głosów  przeciw
       0  głosów wstrzymujących się

uchwała została podjęta

ppkt. 5

Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za niektóre świadczenia publicznych przedszkoli 
samorządowych

Temat omawia Kierownik wydziału Polityki Społecznej i Edukacji Agnieszka Pilarek Słabikowska

Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury i Sportu Dominik Penar : Komisja zaopiniowała pozytywnie 
projekt uchwały

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Radny Dominik Penar
3. Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska
4. Radny Andrzej Świątek
5. Radna Grażyna Strączek ( zgłasza wniosek )
6. Agnieszka Pilarek Słabikowska
7. Burmistrz Marek Mrozowski
8. Radny Marcin Musiał
9. Radny Andrzej Mentel
10. Radny Władysław Oczkowicz

Wniosek Radnej Grażyny Strączek dot. korekty proponowanej opłaty za dodatkowe świadczenia
na rzecz dziecka w przedszkolu z wysokości 1zł na 80 gr

 GŁOSOWANIE za wnioskiem

       3     głosy za
       9  głosów  przeciw
       5  głosów wstrzymujących się

wniosek nie przeszedł

 GŁOSOWANIE uchwały

      13    głosów za
       5  głosów  przeciw
       1  głos wstrzymujący się

uchwała została podjęta
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ppkt. 6

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego MBP w Czeladzi za 2009 rok

Temat omawia dyr. MBP Ewa Ambroży

 GŁOSOWANIE uchwały

      18    głosów za
       0  głosów  przeciw
       0  głosów wstrzymujących się

uchwała została podjęta

Sławomir Święch                             -              Przewodniczący Rady Miejskiej   
Ogłaszam 10 minut przerwy

wznawiam obrady po przerwie 

ppkt. 7

Projekt uchwały w sprawie utworzenia obwodu głosowania w Powiatowym Zespole zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Będzinie przy ul. Szpitalnej 40 w Czeladzi do przeprowadzenia wyborów Prezydenta 
Rzeczpospolitej Polskiej zarządzonych na 20 czerwca 2010r.

 GŁOSOWANIE uchwały

      14    głosów za
       0  głosów  przeciw
       0  głosów wstrzymujących się

uchwała została podjęta

ppkt. 8

Projekt uchwał w sprawie dostosowania opisu granic obwodów głosowania w mieście Czeladź do 
stanu faktycznego.

 GŁOSOWANIE uchwały

      15    głosów za
       0  głosów  przeciw
       0  głosów wstrzymujących się

uchwała została podjęta
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ppkt. 9

Projekt uchwały w sprawie sprzedaży działki nr 126/1 k.m. 55 o pow. 62 m2  oraz działki 126/2 k.m. 55 
o pow. 82 m2 położonych w Czeladzi przy ul. Robotniczej 

Temat omawia Kierownik wydziału Nieruchomości Agnieszka Nowak

 GŁOSOWANIE uchwały

      15    głosów za
       0  głosów  przeciw
       0  głosów wstrzymujących się

uchwała została podjęta

ppkt. 10

Projekt uchwały w sprawie sprzedaży działki nr 16/2 k.m. 48 o pow. 1326m2 położonej w pobliżu ul. 3 
Szyb w Czeladzi 

Temat omawia Kierownik wydziału Nieruchomości Agnieszka Nowak

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Kierownik wydziału Nieruchomości Agnieszka Nowak

 GŁOSOWANIE uchwały

      15    głosów za
       0  głosów  przeciw
       0  głosów wstrzymujących się

uchwała została podjęta

ppkt. 11

Projekt uchwały w sprawie sprzedaży działki nr 81/1 k.m. 23 o pow. 135m2 położonej przy 
ul. Będzińskiej w Czeladzi

Temat omawia Kierownik wydziału Nieruchomości Agnieszka Nowak

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Burmistrz Marek Mrozowski
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 GŁOSOWANIE uchwały

      13    głosów za
       3  głosy  przeciw
       0  głosów wstrzymujących się

uchwała została podjęta

ppkt. 12

Projekt uchwały skorzystania z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego oraz udziałów w 
prawie użytkowania wieczystego nieruchomości położonych w pobliżu ul. Wybickiego w Czeladzi

 GŁOSOWANIE uchwały

      17    głosów za
       0  głosy  przeciw
       0  głosów wstrzymujących się

uchwała została podjęta

ppkt. 13

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 183/4 k.m. 12 o pow. 33 
m2 położonej przy ul. Będzińskiej w Czeladzi

 GŁOSOWANIE uchwały

      17    głosów za
       0  głosy  przeciw
       0  głosów wstrzymujących się

uchwała została podjęta

ppkt. 14

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 30/3 k.m. 41 o pow. 18 m2 

położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi

GŁOSOWANIE uchwały

      17    głosów za
       0  głosy  przeciw
       0  głosów wstrzymujących się

uchwała została podjęta

ppkt. 15
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Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 30/3 k.m. 41 o pow. 340 
m2 położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi

GŁOSOWANIE uchwały

      17    głosów za
       0  głosy  przeciw
       0  głosów wstrzymujących się

uchwała została podjęta

ppkt. 16

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 30/3 k.m. 41 o pow. 185 
m2 położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi  

GŁOSOWANIE uchwały

      17    głosów za
       0  głosy  przeciw
       0  głosów wstrzymujących się

uchwała została podjęta

ppkt. 17

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 30/3 k.m. 41 o pow. 144 
m2 położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi  

GŁOSOWANIE uchwały

      17    głosów za
       0  głosów  przeciw
       0  głosów wstrzymujących się

uchwała została podjęta

ppkt. 18

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 68 k.m. 6 o pow. 25 m2 

położonej przy ul. Szpitalnej w Czeladzi

GŁOSOWANIE uchwały

      17    głosów za
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       0  głosów  przeciw
       0  głosów wstrzymujących się

uchwała została podjęta

ppkt. 18

Projekt uchwały przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 227/3 k.m. 13 o pow. 15,15 m2 

położonej przy ul. Szpitalnej-Bocznej w Czeladzi

GŁOSOWANIE uchwały

      17    głosów za
       0  głosów  przeciw
       0  głosów wstrzymujących się

uchwała została podjęta

ppkt. 19

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 227/3 k.m. 13 o pow. 
15,15 m2 położonej przy ul. Szpitalnej-Bocznej w Czeladzi ( dot. innego fragmentu )

GŁOSOWANIE uchwały

      17    głosów za
       0  głosów  przeciw
       0  głosów wstrzymujących się

uchwała została podjęta

ppkt. 20

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 2/121 k.m. 11 o pow. 15 
m2 położonej przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi

GŁOSOWANIE uchwały

      17    głosów za
       0  głosów  przeciw
       0  głosów wstrzymujących się

uchwała została podjęta

ppkt. 21
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Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 54/1 k.m. 13 o pow. 118 
m2 oraz przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 55/9 k.m. 13 o pow. 118 m2 położonych przy ul. 
Ogrodowej w Czeladzi

GŁOSOWANIE uchwały

      17    głosów za
       0  głosów  przeciw
       0  głosów wstrzymujących się

uchwała została podjęta

ppkt. 22

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 54/1 k.m. 13 o pow. 54 m2 

położonej przy ul. Ogrodowej w Czeladzi

GŁOSOWANIE uchwały

      17    głosów za
       0  głosów  przeciw
       0  głosów wstrzymujących się

uchwała została podjęta

ppkt. 23

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 191/5 k.m. 22 o pow. 54 m2 

położonej przy ul. Kosmonautów w Czeladzi

GŁOSOWANIE uchwały

      17    głosów za
       0  głosów  przeciw
       0  głosów wstrzymujących się

uchwała została podjęta

ppkt. 24

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 47/5 k.m. 43 o pow. 748 m2 

położonej przy ul. Borowej w Czeladzi

GŁOSOWANIE uchwały

      17    głosów za
       0  głosów  przeciw
       0  głosów wstrzymujących się

uchwała została podjęta

ppkt. 25
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Projekt uchwały przedłużenia umowy dzierżawy  części działki nr 93/2 k.m. 21 o pow. 12 m2 położonej 
przy ul. Kościelnej -Rynek w Czeladzi

GŁOSOWANIE uchwały

      17    głosów za
       0  głosów  przeciw
       0  głosów wstrzymujących się

uchwała została podjęta

ppkt. 26

Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania uchwały Rady Miejskiej w Sosnowcu w sprawie : 
przekształcenia Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Zakładu Lecznictwa 
Ambulatoryjnego w Sosnowcu przy ul. Wawel 15

GŁOSOWANIE uchwały

      14    głosów za
       0  głosów  przeciw
       0  głosów wstrzymujących się

uchwała została podjęta

ppkt. 27

Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektu Uchwały  Rady Miasta  Katowice w sprawie: 
likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu  Opieki Zdrowotnej  Szpitala im. Prof. Emila 
Michałowskiego w Katowicach

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Radny Ireneusz Gawroński 
3. Radna Hanna Szotowska

GŁOSOWANIE uchwały

       0    głosów za
      14  głosów  przeciw
       3  głosy wstrzymujące się

uchwała została podjęta w zakresie nie zaopiniowania pozytywnego projektu uchwały 

Dot. pkt. 11 – porządku obrad Sesji

Z- ca Kierownika wydziału Rozwoju Miasta Małgorzata Skiba : Odpowiem Radnemu Gawrońskiemu
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jutro mamy przegląd rzeki

Dyr. MZGK Robert Szczupider : Sprawa ul. Kombatantów zjazd autobusów, została zlecona 
przebudowa skrzyżowania z uwzględnieniem zatok autobusowych, organizacja ruchu przystanek na 
ul. Kombatantów rozpatrywane są różne, warianty to jest powiązane z tym tematem o, którym przed 
chwila mówiłem, stan drogi przedłużenie drogi równoległej, to nie jest tak, że ta droga nie jest 
naprawiana, nie cały miesiąc temu wykonywaliśmy tam prace mające na celu uzupełnienie ubytków
rozmawiałem z księdzem, mówił, że są planowane tam uroczystości, naprawiliśmy tą drogę, ilość
samochodów, która się tam porusza sprawia, że te naprawy nie są trwałe, skwer na ul. Bytomskiej 
w tej chwili trwają prace budowlane, uzbrojona jest już misa fontanny, okładane są murki 
przewidywany termin zakończenia tego zadania to 15 czerwca tego roku, rejon rzeki Brynicy
doły po osadnikach, sprawdzimy, wjazd z ul. Niecałej w Zacisze, chcemy zmienić geometrie
tego skrzyżowania, mamy to w planach zostanie to zrobione, oczyszczanie dróg malowanie, dziś 
już wyjechał sprzęt na nasze ulice, byliśmy na objeździe widzieliśmy jak to wygląda mamy pełną 
świadomość tego 

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Świątek
2. Burmistrz Marek Mrozowski
3. Radny Ireneusz Gawroński

Z -ca dyr. ZBK Maciej Bednarczyk : Sprawa budynków socjalnych, jeden z nich powstał w 1999
a drugi w 2000 roku, drzwi są zrobione zgodnie z dokumentacją, naprawiamy je ale będą one 
wymienione razem z daszkami

Burmistrz Marek Mrozowski : Ul. Norwida 11 rozważymy ta kwestię, spróbujemy to w przyszłym 
budżecie umieścić, pogrzeb Generała Potasińskiego, żałoba była ogłoszona na 8 dni, od każdego 
z nas to zależało jak długo zamierza się jeszcze umartwiać, trzeba pamiętać, że życie toczy się dalej
pytanie w związku z pismem czy Urząd Miasta przewiduje modyfikację formy prezentacji planu
zagospodarowania gminy, oczywiście zawsze planujemy jakieś zmiany z tym, że nie zawsze są one 
możliwe do realizacji natychmiast, sprawa zabytków na rynku kamienica naprzeciw kościoła, jest
własnością TBS, TBS w ubiegłym roku ja zakupił, która będzie remontowana przez TBS
to samo dot. Kamienicy Rynek 4 tam też właścicielem jest TBS, w Czerwcu rusza remont, natomiast
domy wokół Rynku, kilka lat temu wystąpiłem do Starostwa Powiatowego bo ono jest władne
w myśl ustawy o ochronie zabytków, żeby przejęło na Skarb Państwa a potem przekazało Gminie
żebyśmy mogli je remontować, niestety Starostwo nie wyraziło zgody, to nie jest tak, że możemy
wejść i remontować zabytki, musimy mieć tytuł prawny, aktualnie jesteśmy w trakcie nabywania dwóch 
budynków przy ul. Kaczej 12, 14, informacja dot. obiektów objętych ochroną konserwatorską 
znajduje się na stronie internetowej w programie Ładne Miasto, Nasz konserwator zabytków jest
w zasadzie tylko przedstawicielem, konserwatora wojewódzkiego jako, że on jest organem i on
może wydawać decyzje

Radny Andrzej Mentel : Uwagi związane z Masą Krytyczną dot. rodzaju dobranej muzyki, sprawa
planu zagospodarowania przestrzennego, mieszkaniec miał duże kłopoty, żeby znaleźć odpowiednie 
informacje, wskazał mi Gminę w, której jest to zrobione dość klarownie Sucha Beskidzka

Dot. pkt. 12 – porządku obrad Sesji

Radny Janusz Gątkiewicz : Dlaczego przed skrętem do Ośrodka Integracyjnego Senior Stoją na 
poboczu które jest miejscem parkingowym 3 betonowe kosze przykryte płytami chodnikowymi, nie 
służą ani jako kosze na śmieci ani jako zabezpieczenie przejście dla pieszych, wjazd do posesji 
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na ul. Słowiańskiej, progi zwalniające

Radna Zofia Bazańska : Prosiłabym o częstsze patrole Straży Miejskiej w okolicy placu kopalnianego
ul. Węglowa Zakład przetwórczy Pana Ireneusza Mazura czy coś w tej sprawie jest zrobione
ul. Wojkowicka wjazd do firmy Zanini ten odcinek drogi jest nie przejezdny, do kogo on należy

Radna Jolanta Moćko : Prosiłabym aby zająć się sprawą zejścia przy szkole nr 7

Radny Ireneusz Gawroński : Według mojej oceny na terenie kopalni zalega około 500 ton miału 
zmieszanego z mułem, może udało by się to zebrać i sprzedać 

Radny Andrzej Świątek : Działkowicze, którzy mają działki w okolicy ul. Węglowej zwracali się o 
skuteczną interwencje, wobec zakładu przetwórczego 

Radna Danuta Walczak : Chciałam zapytać czy w Parku Jordan i w Parku Alfred będzie możliwość
dostawienia ławek, czy młode drzewka które uschły w Parku Alfred będą wymienione na młode nowe
drzewka

Radny Marcin Musiał : Chciałbym ponowić prośbę dot. ul. Górniczej i prac remontowych
czy wiadomo już, coś z nocnymi dyżurami aptek

Radna Teresa Kosmala : Pozwolenie na budowę Rynek 22, czy to pozwolenie zostało już wydane
i kiedy się uprawomocnia, pozwolenie  na budowę Brama Śląska, co dalej z tą inwestycją  
kiedy rozpoczną się prace

Radny Czesław Badura : Sprawa terenu przy budynku ul. Szpitalna nr. 5 ( trawniki, poręcze dla osób
niepełnosprawnych a także podjazd dla wózków inwalidzkich )

Mieszkaniec Stanisław Guzak : W jakim celu wycięto drzewa na ul. Nowopogońskiej

Dot. pkt. 13 – porządku obrad Sesji

Dyr. MZGK Robert Szczupider : Kosze na ul. Szpitalnej zostały ustawione po to aby poprawić 
widoczność przy wyjeździe z Seniora, remont na ul. Słowiańskiej będzie zrobiony spowalniacze
nie będą przykręcane zostaną zainstalowane inaczej, wjazd do firmy na ul. Wojkowickiej nie jest to 
droga o statusie Gminnym jest to droga prywatna, ławki w parku są przewidziane do ustawienia
nawierzchnia na ul. Górniczej będzie zrobiona, Gospodarcza Brama Śląska jest już ogłoszony wynik
tego postępowania i na 10 Maja jest termin podpisania z wykonawcą, drzewa na ul. Nowopogońskiej
firma, która będzie budowała market uzyskała stosowne pozwolenia i przygotowuje teren pod 
inwestycje, malowane przede wszystkim będą przejścia dla pieszych koło szkół

Burmistrz Marek Mrozowski : Jest folder, który zawiera ścieżki rowerowe został wydany na Masę 
Krytyczną, nakład został wyczerpany, ale będzie do drukowany

Z -ca dyr. ZBK Maciej Bednarczyk : Zostały zamontowane gumy antypoślizgowe na schodach przy
budynku na ul. Szpitalnej nr. 5, Rynek 22 nie ma pozwolenia na budowę 

Z- ca Kierownika wydziału Rozwoju Miasta Małgorzata Skiba : Przedsiębiorstwo na ul. Węglowej 
sprawę prowadzi Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska, kierujemy do niego wnioski o kontrolę
pozwolenie na odzysk odpadów będzie wydawał marszałek nie my

Komendant Straży Miejskiej Krzysztof Niebylski : Sprawa patroli  na terenie kopalni weźmiemy ten 
teren pod szczególną obserwację
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Dot. pkt. 14 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

Odczytuje projekt odpowiedzi na pismo Pana Zdzisława Tańskiego

GŁOSOWANIE stanowiska Rady dot. odpowiedzi na pismo Pana Zdzisława Tańskiego

      11     głosów za
        0  głosów  przeciw
        5  głosy wstrzymujące się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

Odczytuje projekt odpowiedzi na pismo dot. protestu wobec działalności Euro Bistro

Odczytuje pismo MZGK do Powiatowego Zarządu Dróg dot. ul. Dehnelów

Odczytuje pismo MZGK do Powiatowego Zarządu Dróg dot. utrzymania dróg powiatowych w Czeladzi

Odczytuje pismo Pani Alicji Janiszewskiej dot. czynszu lokali

Odczytuje pismo dot. sprawozdania z programów Profilaktyki Zdrowotnej na lata 2007 – 2009
sprawozdanie z działalności organizacji pożytku publicznego w roku 2009

Odczytuje pismo MZGK dot. informacji o objeździe i oznakowania dróg

Odczytuje pismo MZGK kierowane do Komendy Straży Miejskiej dot. informacji związanej z kosztami
jakie powstały w wyniku uprzątnięcia ul. Kaczej

Odczytuje zarządzenie Wojewody Śląskiego w sprawie ustalenia liczby radnych wybieranych do Rad
Gmin Województwa Śląskiego 

Odczytuje pismo dot. konkursu pt. Gmina Fair Play

Odczytuje pismo Komendanta Komisariatu dot. wyasygnowanie kwoty 8000 zł na realizacji 
dodatkowych patroli

Odczytuje pismo Pani/a R. Wójcik

Informuje o złożeniu uchwały V składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

Odczytuje pismo KZK GOP dot. informacji o targach transportu publicznego

Informuje o piśmie kierowanym do Pana Radnego Andrzeja Świątka dot. sprzedaży lokali na 
dogodnych warunkach

Informuje o odpowiedziach na interpelacje Radnego Marcina Musiała

Informuje o piśmie Radnej Zofii Bazańskiej dot. zgłoszenia kandydatury na członka Komisji Rozwoju 
i Polityki Przestrzennej

22



Dot. pkt. 15 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Przypominam o złożeniu oświadczeń majątkowych i o uroczystej sesji majowej

Dot. pkt. 16 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam Sesję Rady Miejskiej.

                                                                                                       

  

            Przewodniczący

                         Rady Miejskiej w Czeladzi

                                                                                                              Sławomir Święch

Protokołował:
Krystian Załęczny

• integralną częścią protokołu jest plik dźwiękowy
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